
Eesti Saalihoki Liidu üldkoosolek 27.06.2018 
 
Tallinn, Go Hotel Shnelli koosolekusaal 
 
Liikmeid: 26 
 
Tallinna Tehnikaülikooli Spordiklubi (80011466), Maitimi Spordiklubi 
(80074805), Spordiklubi Aeg (80079205), Nõmme Tenniseklubi (80005945), 
Jõgeva Spordiklubi Tähe (80051106), Viskoosa  Spordiklubi (80043182), 
Jäneda Spordiklubi (80052399), Tallinna  Spordiselts Kalev (80031960), 
Spordiklubi Terves Kehas Terve Vaim (80192479), Pärnu Saalihokiklubi 
(80179616), Spordiklubi Sinimäe (80013962), SK Favoriit (80221904), MTÜ 
Tamsalu EBE (80228823), Järvamaa Saalihokiklubi (80249481), Ääsmäe 
Kultuuri- ja Spordi Sihtasutus (9005834), Eesti Maaülikooli Spordiklubi 
(80037537), SK Augur (80243923), SK Noorus (80222005), SK  Sparta 
(80272741), Viljandi SHK (80262702), Valga SHK (80254045), Tartu SHK 
(80240669), SK TVK Leegid (80348361),  SK J.J.PS (80362622), SK 
Tahmaküla United (80332905), GAP Spordiklubi (80374950) 
 
Esindatud 18: Tallinna Tehnikaülikooli Spordiklubi, Maitimi Spordiklubi, 
Spordiklubi Aeg, Jõgeva SK Tähe, Jäneda Spordiklubi, Tallinna Spordiselts 
Kalev, Pärnu Saalihokiklubi, Spordiklubi Sinimäe, SK Favoriit, MTÜ Tamsalu 
EBE, Eesti Maaülikooli Spordiklubi, SK Noorus, SK Sparta, Viljandi SHK, 
Valga SHK, SK J.J.PS, SK Tahmaküla United, GAP Spordiklubi 
 
 
Päevakord: 

1. Avamine ja tagasivaade tegevusaastale 
2. ESHL 2017. a tegevusaruande ja majandusaasta aruande kinnitamine 
3. ESHL 2018. a eelarve kinnitamine 
4. Ülevaade Eesti meistrivõistluste ettevalmistamisest 
5. Sõnavõtud, arvamused, jooksvad küsimused  

 
Koosoleku algus 16.05 
Koosoleku juhatajaks valiti Ain Lillepalu ja protokollijaks Meelike Terasmaa. 
 
Ain Lillepalu ettepanek päevakord kinnitada, häältelugemise komisjoni esialgu 
mitte valida, valida vajaduse tekkimisel, võeti vastu ühehäälselt. 
 

1. Avamine ja tagasivaade tegevusperioodile 
 
Ain Lillepalu andis ülevaate alaliidu tegevusest 2017. aasta 
üldkoosolekust tänaseni. Ülevaade sisaldas Eesti meistrivõistluste 
läbiviimist nii täiskasvanute kui ka noorte liigades, meeste valikturniiriks 
valmistumist ning sellel osalemist, samuti valikturniiri korraldamist 
Kalevi spordihallis, naiste osalemist Läti liigas ning MM-finaalturniiril. 
Samuti tõi Lillepalu välja koostöö mitmete organisatsioonidega (nt 
Koolispordi Liit, EOK, Tallink Floorball, Elektriratastooli Liit, Eriolümpia 
Eesti Ühendus) ning toetusprojekti, mille raames jagati 11 
kaikakomplekti erinevatele projektis osalenud asutustele. 



 
2. ESHL 2017. a tegevusaruande ja majandusaasta aruande 

kinnitamine 
 
Tõnis Teesalu tõi välja olulised valdkonnad 2017. aasta 
tegevusaruandest ning majandusaasta aruandest. Täpsustavaid 
selgitusi jagas Teesalu osalejate küsimuste järel ettevõtlusest saadud 
tulu, tööjõukulude, liikmetelt saadud tasude ning sihtotstarbeliste 
tasude kohta. Arutelu tekkis võlgnike osas ning üldkoosolek tegi 
juhatusele ühehäälse ettepaneku töötada välja kindel kord tasude 
laekumiste ning võlgnevuste osas. Tegevusaruanne ning 
majandusaasta aruanne kinnitati ühehäälselt. 
 

3. ESHL 2018. a eelarve kinnitamine 
 
Tõnis Teesalu tutvustas juhatuse poolt esitatud 2018. aasta eelarve 
projekti. Pikemalt peatuti noortespordi toetuse kujunemise teemal. 
ESHL 2018. aasta eelarve kinnitati ühehäälselt. 
 

4. Ülevaade Eesti meistrivõistluste ettevalmistamisest 
 
Meelike Terasmaa esitas meistrivõistluste peakohtuniku ja assistendi  
kokkuvõtte lõppenud hooaja kohta. Eraldi toodi välja liigade kaupa 
õnnestumised ning parendamiskohad. Ettepanekutena peakohtuniku 
meeskonnale toodi välja kohtunike vaatlejate kaasamine hooaja 
jooksul, treenerite ja kohtunike vastastikku osalemine neile korraldatud 
koolitustel, võistkondade esindajate ja kohtunike koosolek enne hooaja 
algust, kaptenite ja kohtunike mängueelne lühikoosolek. Samuti tehti 
ettepanek täpsustada meistrivõistluste juhendis üleminekute kord 
naiste meistriliiga ning esiliiga vahel. Liina Jõgisu avaldas arvamust, et 
peakohtuniku tiimis ei võiks olla tegevmängijaid. Üldkoosolekul võeti 
see arvamus teadmiseks, kuid arvati, et olude sunnil, milleks on 
spordiorganisaatorite vähesus, selliseid ja analoogseid olukordi võib 
paraku ette tulla. Meelike Terasmaa informeeris, et meistrivõistluste 
koosolek peakohtuniku eestvõttel peetakse juulis. 
 

5. Sõnavõtud, arvamused, jooksvad küsimused 
 
Vabas vormis arutleti meistrivõistluste korraldamise teemadel. Samuti 
käsitleti Eesti Saalihoki Liidu kodulehe tehniliste võimaluste üle ning 
üldkoosolek toetas liikme ettepanekut kanda kodulehe kalendrisse ka 
kõik maakondlikul tasandil toimuvad turniirid ja võistlused. 

 
Koosoleku lõpp 18.05 
 
Koosoleku juhataja     A. Lillepalu 
Protokollija      M. Terasmaa 


